

Tour code: KWJS08

## ★ 行程亮点

- **羊驼农场 (喂养体验)**  
**Alpaca Farm (Feeding Experience)**  
在济州岛唯一的羊驼农场遇见可爱的羊驼  
Meet cute and adorable alpacas at the only alpaca farm in Jeju
- **城山日出峰**  
**Seongsan Ilchulbong Peak**  
长期以来被认为是韩国顶级风景胜地之一  
Has long been considered one of the top scenic destinations in Korea
- **益城洞韩屋村**  
**Ikseongdong Hanok Village**  
是一个小巷与韩屋和谐相处，散发着美丽魅力的地方，是游客的必去景点  
A place where the harmony of alleys and hanok houses
- **广藏市场 Gwangjang Market**  
韩国首尔钟路区的传统街头市场  
A traditional street market in Jongno-gu
- **采摘草莓 Strawberry Picking**  
享受冬季最好的草莓采摘活动  
One of the best winter activity
- **爱宝乐园 Everland**  
韩国最大的主题乐园  
Outdoor theme park

## 🍴 餐食

6早餐 | 5午餐 | 4晚餐

### 特色餐：

海鲜鲍鱼锅 / 铁板黑猪肉餐 /  
全带鱼套餐 / 鱿鱼猪肉锅 /  
韩式鸭汤炖粥 / 无限韩式自助烤肉

## 🏨 酒店住宿

- Local 5 ★ Gloucester Hotel Jeju 或同级(2晚)
- Local 5 ★ Alpensia Holiday Inn Resort 或同级(3晚)
- Local 5 ★ Sollago Myeongdong Hotel 或同级



TRAVEL 21  
Since 1989

# 8天6晚 冬季济州&首尔

8D6N WINTER JEJU & SEOUL



\*Photos for illustration only

TRAVEL 21  
Since 1989

☎ 6587 0058 / 6533 2198 📞 8856 5111 ✉ ask@travel21.com.sg

Office: 101 Upper Cross Street, B1-12 | 17A, People's Park Centre, Singapore 058357

(TA01114)



# 01 出境✈仁川

- 齐集于新加坡樟宜机场飞往仁川。

# 02 仁川✈济州

午餐 | 晚餐

- **羊驼农场（喂养体验）**：在济州岛唯一的羊驼农场原可爱的羊驼。您还可以享受喂养其他毛茸茸的朋友的乐趣，如绵羊、小马、鸡和山羊。
  - **汉丹海岸步道**：连接济州岛的路线很长，风景优美，适合散步。作为世界级旅游目的地。到处都有漂亮的咖啡馆和餐馆。
- 酒店：Gloucester Hotel Jeju 或同级当地 5★



羊驼农场



休爱里自然生活公园



涉地可支山



东门市场



采摘草莓

# 03 济州

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **休爱里自然生活公园（欣赏油菜花 + 山茶花）**：济州岛当地最美丽的公园之一。
  - **DIY 橘子塔制作**：探索简单又美好的韩国橘子挞。
  - **城山日出峰**：长期以来被认为是韩国顶级风景名胜之一。它每年吸引数百万游客，其中许多人爬上山顶欣赏海洋、牛岛、汉拿山和东部火山景观的壮丽全景。
  - **涉地可支山**：在这里，您可以看到济州岛的传统美景，如山上长满油菜花的广阔土地、平静地吃草地济州小马、美丽的岩石悬崖以及矗立在大海中央的传奇仙岩。
  - **东门市场**：这是济州岛最大、最古老的永久性市场。街市、夜市、传统市场、海鲜市场集于一地，吃饭购物的地方也很多，深受游客欢迎。
- 酒店：Gloucester Hotel Jeju 或同级当地 5★



DIY 橘子塔制作

# 04 济州✈首尔🚗滑雪圣地

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **首尔**：韩国首都，大韩民国经济文化中心。
  - **采摘草莓**：参观当地草莓农场，享受冬季最好的草莓采摘活动。
  - **三养牧场**：这片广阔的草地是亚洲最大的绿色牧场，奶牛在这里吃新鲜、干净的草。从海拔1,470m的高原上眺望的景色也非常壮观。该牧场曾被用作许多电视剧和电影的拍摄地。
- 酒店：Alpensia Holiday Inn Resort 或同级当地 5★



三养牧场

# 05 滑雪圣地

早餐 | 午餐

- **滑雪圣地**：您可以享受奇妙而令人兴奋的滑雪体验。自由行@滑雪圣地 [可自费滑雪装备和滑雪服 - 50,000韩元]
  - **自由行@滑雪圣地**
- 酒店：Alpensia Holiday Inn Resort 或同级当地 5★



城山日出峰

## 06 滑雪圣地

早餐 | 午餐

- **名牌商城**：在这里您可以尽情享受无与伦比的疯狂购物。从名牌时装到奢华配饰，这些商城展示了各种国际和本地品牌，确保有适合各种风格和预算的商品。
- **爱宝乐园**：分为疯狂动物城、美国冒险、欧洲冒险、魔幻乐园、环球博览会5个独特主题区。除了景点外，每个区域还设有商店、餐馆和便利设施。

酒店: Alpensia Holiday Inn Resort 或同级当地 5★

## 07 首尔

早餐 | 午餐

- **景福宫**：参观景福宫 - 欣赏雄伟的朝鲜王朝宫殿的完美方式。
- **益善洞**：是一个小巷与韩屋和谐相处，散发着美丽魅力的地方，是各个年龄段和行呗游客的必去景点。这也是连接年轻一代和老一代的区域。
- **人参展览馆**：展示各种韩国人参，其独特的种植方式是从古代继承下来的。
- **免税化妆品商店**：您将学习如何护理皮肤并以实惠的价格购买韩国制造的化妆品。
- **广藏市场**：韩国首尔钟路区的传统街头市场。该市场是韩国最古老、最大的传统市场之一。

- **明洞**：首尔的购物圣地，是游客必去的地方，它不仅仅是一个购物胜地，也是商业、银行和文化中心，白天人口达1.5-200万。

酒店: Sollago Myeongdong Hotel 或同级 5★

## 08 首尔 ✈️ 温馨的家

早餐

- **护肝宝专卖店**：以冬虫夏草、护肝宝补品等保健品而闻名。
  - **弘大**：弘大街区以其年轻的氛围而闻名，这里有出售服装，化妆品，生活用品和书籍等各种商品的商店，还有独特的咖啡馆和餐厅。
- 乘搭飞机返回新加坡。

导游和司机小费: USD \$70 全程/每人

### 备注:

- 全程都以华文讲解。
- 行程次序或会因宗教活动、未曾预见的气候状况有所变动，如有任何改动恕不另行通知。
- 如遇不可预计的气候问题造成航班延误或取消，客人需自己承担因航班延误/取消而产生的所有而外费用。
- 当地旅行社有权视当地的情况更改行程顺序，酒店住宿或膳食。房型是根据酒店的分配本公司不负责所分配型的房型差异。任何单人房都以折叠式加床为标准。
- 所有订单都以旅游行程宣传册的附带条件和条款为标准。
- 重大活动期间，住店地点可能无法在上述城市内。
- 所有航班如有更改，恕不另行通知。
- 若中英文行程版本出现不符之处，将以华文版本为依据。
- 本公司将不承担任何有危险性活动的责任及风险，因此本公司建议您购买旅游保险，为您的旅游做个保障。

# 01 DEPARTURE✈️ INCHEON

- Depart from Changi Airport for your flight to Incheon, Seoul.

# 02 INCHEON✈️ JEJU

Lunch | Dinner

- **Alpaca Farm [Feeding Experience]:** Meet cute and adorbal alpacos at the only alpaca farm in Jeju. You can also enjoy feeding other furry friends such as sheep, ponies, chickens, and goats.
- **Handam Coastal Trail:** It is a long course that connects Jeju and is a scenic place to walk or a while. As a world-class tourist destination. There are pretty cafes and restaurants everywhere.  
Hotel: Gloucester Hotel Jeju or similar 5★

# 03 JEJU ISLAND

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Hueree Natural Park (Canola Flower + Camellia Flower Watching) :** One of the most local and beautiful parks on Jeju Island.
- **DIY Tangerine Tart Making:** Explore Easy and delicious Korean Tangerine Tart.
- **Seongsan Ilchulbong Peak:** Has long been considered one of the top scenic destinations in Korea. It attracts millions of visitors a year, many of whom climb to the top for the breathtaking panoramic view of the ocean, Udo Island, Hallasan Mountain, and the volcanic landscape of the east.
- **Seopjikoji Hill:** Here you can see the traditional beauties of Jeju, such as a vast land filled with canola flowers growing on the hill, Jeju ponies grazing peacefully, beautiful rocky cliffs, and the legendary Seonbawi Rock standing in the middle of the ocean.
- **Dongmun Market:** This is Jeju Island's largest and oldest permanent market. A street market, night market, traditional market, and seafood market are all combined in one place, and there are many places where you can eat and shop, so it is popular with tourists.  
Hotel: Gloucester Hotel Jeju or similar 5★

# 04 JEJU✈️ SEOUL🚌 SKI RESORT

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Seoul:** The capital of South Korea and the economic and cultural center of the Republic of Korea.
- **Strawberry Picking:** Visit a local strawberry farm, enjoy the best winter activities strawberry picking.
- **Samyang Ranch:** Asia's largest green pasture, this vast meadow is where milking cows feed on the fresh, clean grass. The view from the 1,470 high plateau is remarkable as well. The ranch has been used as a filming site for many dramas and movies.  
Hotel: Alpensia Holiday Inn Resort or similar 5★



Ikseong-dong Hanok Village

# 05 SKI RESORT

Breakfast | Dinner

- **Ski Tour:** You can enjoy a wondrous and exhilarating snow experience. [Optional Ski Equipment & Ski Suits - KRW 50,000]
- **Free and Easy@Ski Tour**  
Hotel: Alpensia Holiday Inn Resort or similar 5★



Everland

# 06 SKI RESORT

Breakfast | Lunch

- **Premium Outlet:** Where you can indulge in a shopping spree like no other. From brand-name fashion to luxury accessories, these outlets showcase a wide range of international and local brands, ensuring there's something to suit every style and budget.
- **Everland:** Consists of 5 unique-theme zones, namely Zootopia, American Adventure, European Adventure, Magic Land and Global Fair. Besides attractions, there are shops, restaurants and amenities at each zone.  
Hotel: Alpensia Holiday Inn Resort or similar 5★

# 07 SEOUL

Breakfast | Lunch

- **Gyeongbok Palace:** Visit Gyeongbokgung Palace - The perfect way to enjoy the majestic Chosun Dynasty Palace.
- **Ikseong-dong Hanok Village:** Is a place where the harmony of alleys and hanok houses exudes beautiful charm and is a must-visit spot for tourists of all ages and genders. It is also an area that connects the younger and older generations.
- **Ginseng Gallery:** Which showcase various types of Koreans ginseng, the unique way of growing it is inherited from the olden days.
- **Cosmetic Duty Free:** You will learn how to care for your skin and buy cosmetics made in South Korea at affordable price.
- **Gwangjang Market:** A traditional street market in Jongno-gu. The market is one of the oldest and largest traditional markets in South Korea.
- **Myeongdong:** Seoul's shopping mecca and is a must-see for tourists, but it is not just a shopping destination; Myeongdong is also a hub of commerce, banking and culture with a daytime population of 1.5-2 million.  
Hotel: Sollago Myeongdong Hotel or similar 5★

# 08 SEOUL✈️ HOME

Breakfast

- **Healthy Liver Shop:** Well-known for its health products such as cordyceps and huganbao miracle tonic.
- **Hongdae:** Hongdae is a neighborhood known for its youthful ambience, with shops selling everything from clothing and cosmetics to living goods and books, as well as unique cafes and restaurants.
- Flight back home, Home Sweet Home.

Guide & Driver Services Fee: USD \$70/trip/pax

## Notes:

- All explanations will be in Chinese.
- The itinerary sequence may be changed due to religious activities or unforeseen weather conditions. Any changes will be made without prior notice.
- In the event of flight delays or cancellations due to unforeseen weather conditions, guests will be responsible for all additional expenses incurred due to flight delays/cancellations.
- The local travel agency has the right to change the itinerary sequence, hotel accommodation or meals according to local conditions. Room types are allocated according to the hotel, and the company is not responsible for the difference in room types allocated. Any triple room is based on a folding extra bed.
- All orders are subject to the terms and conditions of the tour brochure.
- During major events, accommodation may not be available in the above cities.
- All flights are subject to change without prior notice.
- In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version will be used as the basis.
- The company will not assume any responsibility or risk for any dangerous activities. Therefore, our company recommends that you purchase travel insurance to protect your travel.